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Pan Czesław Renkiewicz 

Prezydent Miasta Suwałk 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

Dotyczy: postępu w pracach nad utworzeniem zapowiedzianego w 2019 roku parku 

miejskiego na terenie dawnego wysypiska przy ul. Dmowskiego oraz budowa drogi 

na ul. Dmowskiego. 

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie, 

W 2019 roku, dzięki inicjatywie firmy CAL, na terenie dawnego wysypiska 

przy ul. Dmowskiego (numer działki: 21086/9), pracownicy firmy posadzili blisko 8 tysięcy 

drzew. Podczas tego wydarzenia, w którym uczestniczył Pan jako honorowy patron, osobiście 

posadził Pan pierwsze drzewo oraz zapewniał, że w tym miejscu powstanie miejski park, 

a teren ten zostanie ujęty w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego jako teren 

zieleni publicznej. 

Od tamtego momentu minęło już blisko 5 lat. Wiele z drzew znacząco urosło, a niektóre z nich 

zakorzeniły się, podczas gdy inne nie przetrwały. W załączniku do interpelacji dodaję zdjęcia 

tego terenu, które pokazują jego aktualny stan oraz specyfikację. 

W związku z powyższym kieruję następujące pytania: 

1. Jakie kroki podjęto od 2019 roku w celu realizacji zapowiadanego parku miejskiego 

na terenie dawnego wysypiska przy ul. Dmowskiego? 
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2. Czy teren ten został ujęty w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego jako 

teren zieleni publicznej? Jeśli nie, to czy planowana jest zmiana w tym zakresie. 

3. Czy przeprowadzono jakiekolwiek badania dotyczące stanu posadzonych drzew 

oraz ich adaptacji do warunków na tym terenie? Jeśli tak, to jakie są wyniki tych badań? 

4. Jakie są obecne plany dotyczące zagospodarowania tego terenu w kontekście 

utworzenia parku miejskiego? 

5. Czy miasto planuje dodatkowe nasadzenia drzew lub inne działania, które przyczynią 

się do poprawy stanu zieleni na tym terenie? 

6. W którym roku planują Państwo uruchomienie parku miejskiego? 

Dodatkowo, chciałbym zapytać o możliwość powstania drogi na osiedlu Dmowskiego: 

1. Jakie są aktualne plany dotyczące budowy drogi na ul. Dmowskiego? Czy data 

„po 2027 roku" widniejąca w Programie Budowy Nawierzchni Ulic Lokalnych na lata 

2024-2027 jest aktualna i bliżej określona oraz czy jest możliwość przyśpieszenia 

jej realizacji? 

2. Czy istnieją już konkretne projekty dotyczące budowy tej drogi? Jeśli tak, to jakie 

są terminy ich realizacji? 

Z góry dziękuję za odpowiedzi na powyższe pytania. 

Z poważaniem 

PODPIS ZAUFANY 

PIOTR 
RYDZEWSKI 
26.07202413:26:11 IGMT+21 

DokunMt podpisanr llektroniczr6! 
padpislm zaulanyni 

Piotr Rydzewski 

Radny Rady Miejskiej w Suwałkach 

Wykaz załączników: 

1) Załącznik nr 1 — Dokumentacja fotograficzna posadzonych drzew. 
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Załącznik nr 1 — Dokumentacja fotograficzna posadzonych drzew. 
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